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Adresseinformasjon fylles inn ved ekspedering. Se 
mottakerliste nedenfor. 
   
   

 
   
 
Dato: 01.02.2024 
Vår ref: 19/13356-69 
Deres ref:    
Saksbeh.:  Elin Vinvand Evensen 
Tlf. +47 37149600 

 
  

Til stede: Risør ungdomsskole v/Maren Gregersen, Erling Eikeland og Sander Lyberg,  
VGS v/Leonore Lindstøl, Inger Søndeled og Øystein O. Paulsen 
 
 
Saksliste: 

Saksnr.  Sak  
24/1 Godkjenning av innkalling og referat 
24/2 Kranlia  v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak Anders Pedersen 
24/3 Risør Trebåtbyggeri/Buvikveien 23 v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak Anders Pedersen 
24/4 Urheia, Buvikbakken, Buvikveien og Almeveien v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak Anders 

Pedersen 
24/5 Reguleringsplan for Randvik II v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak Anders Pedersen 
24/6 UKMv/Kulturkoordinator Ågot Bugge 
24/7 Presentasjon av ungdomskontaktene v/Kim H. Møller Akselsen og Frida Fred Dørsdal 
24/8 Møtested for ungdom v/ungdomskontaktene Kim H. Møller Akselsen og Frida Fred Dørsdal 
24/9 Rådets egne saker: 

Kollektivtransport/busstider (sak meldt inn av ungdomsskolen) 
AKT svipp - Samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen orienterer om AKT svipp og hvilke muligheter en ser 
av en slik ordning.  

24/10 Evaluering av møtet 
 

Protokoll fra ungdomsrådsmøte 30. januar 2024 
Saksnr
.  

Sak  

24/1 Godkjenning av innkalling og protokoll 
OK 

24/2 Kranlia v/avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak Anders Pedersen 
Saksfremlegg/spørreundersøkelse følger som vedlegg 
Ungdomsrådet besvarte spørreskjema i møtet  
 
Oppsummering av svar: 

 Ungdom bruker området til å bade (Sagjordet), som vei (gå, sykle, moped) rundt 
Krana. Ball-bingen brukes til fotball og annet.  

 Oppfordrer utbygger til å lage en mer direkte vei ned til bingen fra krana.  
 

24/3 Risør Trebåtbyggeri/Buvikveien 23 v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og 
byggesak Anders Pedersen 
Saksfremlegg/spørreundersøkelse følger som vedlegg 
Ungdomsrådet besvarte spørreskjema i møtet  
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Oppsummering av svar: 
 Ungdomsrådet kjenner til at mange ungdom har båtplass der, og noen bruker å 

vaske seilbåtene der.  
 Syns planene ser bra ut, og er positive til boligene, men mener det historiske med 

båtbyggeriet burde bli tatt vare på. Ha med noen minner fra bygget som sto der, og 
ting relatert til båtbyggeriet. Bedre at bygningen blir brukt til noe enn at den blir 
stående tom. Ikke bygge et bygg som ser ultra-moderne ut. Det er viktig at 
leilighetene også passer for unge. Gangbane/bryggepromenade kan gjøre stedet 
mer åpent og mer brukt enn det er i dag. Viktig at båtplassene og parkeringen blir 
bevart.   

 På spørsmål om hvor godt ungdomsrådet liker forslaget som er presentert avgir de 
en gjennomsnittlig vurdering på 3,67 (skala 0-5) 

 
24/4 Urheia, Buvikbakken, Buvikveien og Almeveien v/Avdelingsingeniør, enhet 

plan- og byggesak Anders Pedersen 
Saksfremlegg/spørreundersøkelse følger som vedlegg 
Ungdomsrådet besvarte spørreskjema i møtet  
 
Oppsummering av svar: 

 Ungdom bruker området som turområde, til å stå på skøyter, ake og bade. 
Området har vært viktig gjennom skoleløpet for å sørge for gode naturopplevelser 
og historie. 

 Urheia og det grønne må bevares. Fortsette å oppfordre til naturopplevelser og 
historiske ting. Stolpejakten var et bra opplegg i Urheia, som blant annet ble brukt i 
kroppsøving. 

 
24/5 Reguleringsplan for Randvik II v/Avdelingsingeniør, enhet plan- og byggesak 

Anders Pedersen 
Saksfremlegg/spørreundersøkelse følger som vedlegg 
Ungdomsrådet besvarte spørreskjema i møtet  
 
Oppsummering av svar: 

 Ungdomsrådet bruker i liten grad området ut over at noen har bekjente som bor 
der, og at de en sjelden gang går der. Har brukt området til å jogge i gymmen.  

 Ungdomsrådet er delt i meningene om planene om 2 parkeringsplasser. Noen 
mener det er lurere å forbedre de parkeringsmulighetene som finnes, andre syns 
parkeringsplassene virker som en god plan, så lenge bilene står flatt og ikke står i 
fare for å skli på glatta. 

 Det er viktig å ta vare på grønne lunger og trafikksikkerhet i tettbygde strøk, og at 
det ikke gjør noe om en ikke kan ha bilen rett utenfor huset. Siden veien er smal er 
det dumt om det skulle bli mer trafikk der. Viktig å tenke på barna i området.  

 Utbygger bør tenke på å forbedre allerede eksisterende parkeringsløsninger.  
 Barn og unges representant bør få frem at ungdom bryr seg om naturen mer enn 

før, og at trafikksikkerhet er viktig.  
 

24/6 UKM v/Kulturkoordinator Ågot Bugge 
Vedlagt følger saksfremlegg og spørsmål som ble sendt ut til ungdomsrådet før møtet. 
 
Hvordan nå ut til ungdom med informasjon om UKM? 
 
Innspill fra ungdomsrådet: 

 Bruke Instagram, Snap og lokalavisa 
 

Det er fortsatt mulighet for ungdom å komme med innspill ved å ta kontakt med Ågot 
Bugge eller ungdomskontaktene Kim H. Møller Akselsen og Frida Fred Dørsdal. 
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24/7 Presentasjon av ungdomskontaktene  
v/Kim H. Møller Akselsen og Frida Fred Dørsdal 
 

24/8 Møtested for ungdom v/ungdomskontaktene Kim H. Møller Akselsen og Frida 
Fred Dørsdal 
Vedlagt følger saksfremlegg og spørsmål som ble sendt ut til ungdomsrådet før møtet. 
 
Ungdomskontaktene ønsker å etablere en ressursgruppe. 
Øystein Paulsen og Leonore Lindstøl melder seg. 
 
Innspill fra ungdomsrådet: 

På spørsmål om hva ungdomsrådet tenker om at rammen rundt et nytt møtested er 
dataspill og datakultur svarer en at det blir litt smalt.  

På spørsmål om ungdom har nok aktivitetstilbud svarer en at det bra at det skjer mer, og 
at seilkurs høres interessant ut.  

 

 
24/9 

Rådets egne saker: 
 

Kollektivtransport/busstider  
Saken har vært oppe i elevråd på ungdomsskolen. Der kom det frem at elevene ønsker en 
bussavgang mellom kl. 11 og 13.30 på hverdager. Noen ganger er elevene ferdige på 
skolen kl. 11.25 – da er det lenge å vente til 13.30.  
Ordfører Kai Strat og samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen tar innspillet med i møte 
med AKT.  
 
I forbindelse med denne saken er samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen invitert til å 
orientere om prosjektet AKT svipp, og hvilke muligheter en ser for seg i en slik ordning.  
AKT svipp koster det samme som ordinær bussbillett.  
«Svipp fast» Bussrute som bare går dersom noen har bestilt den.  
«Svipp fleksibel» Henter og kjører til/fra valgfritt sted innenfor et definert område og gitte 
åpningstider.  
 
Ungdomsrådet ønsker at Berit kommer tilbake til rådet med denne saken. 

24/10 Evaluering av møtet 
I dag var det for mange saker. Ønsker bedre tid til hver sak.  
Spørreskjema som ble brukt på sak 24/2 til 24/5 fungerte godt. God løsning å sammenfatte 
svar til en uttalelse. Ønsk om at det settes av mer tid til hver sak slik at det blir tid til 
drøfting. 
 
Vi ønsker ikke at saksbehandlere bruker møtet til å markedsføre aktiviteter, med 
forventning om rådet videreformidler til andre ungdom. 

 
 
 
Med hilsen 
 
 
 
Elin Vinvand Evensen 
   
+47 37149600  
 
Brevet er ekspedert elektronisk, og har derfor ingen signatur.  
 
 
Mottakere: Øystein Olsen Paulsen 
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Kopi til: Kommunedirektør /v Carl Jakob Hansen 

Samfunnsutvikling /v Berit Weiby Gregersen 
Samfunnsutvikling /v Knut Jost Arntzen 
Enhet plan og bygg /v Anders Auten Pedersen 
Enhet kultur /v Ågot Bugge 
Skole og barnehage /v Malin K Paust 
Elin Eliassen 
RISØR VIDEREGÅENDE SKOLE /v Eirik Kaasa Eliassen 
Politisk sekretariat /v Kai Magne Strat 

 
 
 

Erling Eikeland Knutsen 
Inger Søndeled 
Sander Lyberg 
Jonas Mac Donald 
Maren Gregersen 
Mari Sollie 
Nicolai Bakken Gautland 
Leonore Lindstøl 
Jarl-Roar Norheim Olsen 
Mohamed Diop 


